
Priloga 1 

 

 

Spoštovani g. Meglič, tudi vam vse dobro v 2022. 

Prejeli smo vaš mail s posameznimi vašimi dilemami in vprašanji ter neupravičenimi očitki.  

Dovolite nam, da vam odgovorimo na vsa vaša vprašanja zelo podrobno, da boste celotno zadevo 
boljše razumeli (vaša vprašanja so v rdečem, sledijo odgovori): 

  
1.Pri pregledu gradiva letnega programa športa v občini Hoče - Slivnica je več kot očitno in se ponovno 
izkazuje, da nekateri člani in članice OS samo potrjujete pripravljena gradiva, ki so bila pripravljena v 
zelo ozkih krogih in na katera ne morete dajati kakršnekoli vsebinske pripombe oz. dopolnitve ali 
drugačne prerazporeditve sredstev. Naj samo spomnim, da otroci v šoli v Reki, še zdaleč nimajo 
urejenih pogojev za izvajanja športne vzgoje ,saj jih še zmeraj z avtobusi vozijo v telovadnico v OŠ D. F. 
Hoče, kateri je bil zdavnaj planiranim prizidkom na S strani. Menim, da bi se to dalo rešiti za učence, 
sočasno pa tudi pomembno vplivalo na razvoj športa in rekreacije za vse občane, tudi v naši KS Reka 
Pohorje. V nastajanju osnutka gradiva bi zagotovo morale sodelovati vse KS v naši občini s svojimi 
predlogi  in nato upoštevati tiste, kjer se izkazuje prioritetna potreba. 
 
 Uvodoma vam naj pojasnim, da je gradivo, ki se obravnava na 31. korespondenčni seji pripravljeno 
skladno z Odlokom proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto 2022, sprejetim na  16. redni seji, 
objavljenim v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 8,  dne 12. 2. 2021. Že takrat so sredstva bila 
zagotovljena v enaki višini, kot so danes in v letnem programu,  na proračunski postavki 0810001 
Športna društva. Poudarim naj še to, da ste bili na tej seji tudi prisotni in da je bil odlok potrjen soglasno. 
Na video posnetku seje je tudi vidno (ob 1 h 4 min 4 s), da ste glasovali za sprejem proračuna za leto 
2022 in s tem ste potrdili tudi višino sredstev za naša športna društva.  
 
Nadalje se je proračun obravnaval še na 4 sejah občinskega sveta in sicer so bile I. spremembe Odloka 
o poračunu sprejete na 3. izredni seji, dne 3. 4. 2021, II. premembe Odloka o proračunu na 4. izredni 
seji, dne 26. 5. 2021, III. Spremembe Odloka o proračuna na 5. izredni seji, dne 25. 8. 2021 in IV. 
spremembe Odloka o proračunu za leto 2022 na 19. redni seji, dne 21. 12. 2021. Torej ne gre za nekaj 
novega. Mogoče je kaj novega za vas g. Meglič, če v preteklosti, nazadnje na decembrski seji 2021 niste 
prebrali gradiva. Vse je skladno z relevantno zakonodajo in zgoraj navedenimi proračuni in rebalansi. 
G. Meglič ali ne poznate proračuna ali ste pozabili ali pa govorite na pamet/politizitate? 

 Otroci v šoli v Reki, ki so jo in jo še obiskujejo tudi moji otroci, imajo z organiziranim prevozom enake 
pogoje kot otroci v matični šoli. Tedensko ima vsak razred 3 ure športne vzgoje, kar znese na tedenski 
ravni za celo podružnično šolo 12 ur. Telovadnica bi bila tako v dopoldanskem času precej 
neizkoriščena. Poleg tega s strani šole ni bilo nobene pobude po prizidku Podružnične šole v Reki. Pri 
sprejemanju  IV. sprememb Odloka o proračunu za leto 2022 na 19. redni seji, dne 21. 12. 2021 pa je 
umeščena proj. dokumentacija za statično presojo šole, na predlog ravnatelja g. Veličkega.  Sredstva 
so zagotovljena na proračunski postavki 0912117 Sanacija OŠ Reka – Pohorje. Pri investicijah v občinske 
objekte, kjer zavoda OŠ FLV Slivnica in OŠ DF Hoče, izvajata osnovnošolski pouk, sledimo pri investicijah 
predlogu vodstva obeh šol in sveta zavodov. Ponovno vam sporočam, da bi lahko prizidek predlagali 
pri rebalansu z amandmajem, pa tega nočete. V kolikor amandmaja ne znate vložiti, vas bodo 
strokovne službe naučile. Glede na dejstvo, da citirate poslovnik pa morda poznate delovanje in 
funkcioniranje občinskega sveta in ZLS, pa se greste politikanstvo – ko bi lahko kaj naredili ste tiho, 
potem pa pametujete. Tretje možnosti ne vidim oz. je ne želim navesti. Predvidevam, da kljub mojim 
večim pozivom, da podate predloge kot amandma, tega ne razumete, zato vam bom poskusil razložiti 
na primeru prizidka k podružnični šoli. V bistvu predlagate izdelavo projektne dokumentacije, 
investicijske dokumentacije in izvedbe gradbeno-obrtniških del in instalacijskih del ter nabavo opreme. 



Ker ne vem kakšen prizidek predlagate, zadevo tudi opišete (vsaj dimenzije), potem zadevo ovrednotite 
(če ne znate, vam bodo pomagale strokovne službe) in če stroški znesejo npr. 1mio€, poiščete v 
proračunih postavke, ki jih z amandmajem umaknete iz proračuna. To je v bistvu »cela znanost«. Za 
krajane KS Reka-Pohorje pa so predvidene velike investicije v proračunu 2022 in v NRPjih.  

Kot sem vam pojasnil na zadnjem 19. redne seje, dne 21. 12. 2021 pa ste morda pozabili, se 
upoštevajo predlogi vseh KS. Torej, ponovno pojasnjujem (tokrat po alinejah, da bo lažje razumeti):  

• Pred izdelavo proračuna pozovemo vse KS-e, pa tudi šole (glede na vaše zgornje vprašanje 
glede prizidka). 

• KS-i odajo predloge, zložene po prioriteti. 

• Predlogi se upoštevajo v enakem znesku za vse KS-e in to vključimo v proračun. 

V kolikor sem preslabo obrazložil, vabljeni na občino, da vam poskusimo ponovno obrazložiti. 

 2.Prav tako športna rekreacija ni možna v športni dvorani, kajti občanke in občani nimajo ali niso dobili 
prostega termina dvorane, ker je bila ves čas rezervirana za OK Hoče ali OK Formis. Kje potemtakem se 
lahko krajani Hoč lahko rekreirajo, če je dvorana vedno zasedena? Govorim o možnostih rekreacije 
pred covid situacijo in v tem času! Koliko je bilo namenjenih sredstev športnim klubom v lanskem letu 
ali preteklih letih? Kajti v letošnjem še ne moremo določiti sofinanciranja glede na njihove programe. 

 G. Meglič tudi ta vaša trditev ne drži. VŠD se res uporablja pretežno za kategorizirane športnike in 
športnice, vendar pa je bilo nekaj terminov dodeljenih tudi za rekreacijske skupine (gasilci, zasebne 
vadbene skupine…), kar je razvidno iz priloženih urnikov uporabe. 

Zaradi izgradnje vrtca Hoče leta 2019-2020 in zdaj zaradi prizidave, nadzidave OŠ Hoče, smo 
telovadnico OŠ Hoče uporabili najprej za otroke vrtca Hoče, letos pa kot jedilnico za šolarje. Seveda bi 
lahko vrtec samo zaprli, staršem pa pustili, da si poiščejo varstvo za eno leto. Kljub temu, če bi to bil 
oz. je vaš predlog, tegi nebi in nikdar ne bom dopustil, dokler bom na tej funkciji. Po Zakonu, kosila 
otrok niso obvezna, ampak gre za nadstandard. Občina letno doplača za kosila za otroke v obeh OŠ 
184.000 € (podatek za leto 2021). Zaradi te postavke starši plačujejo kosila 1,55 € (1.-5. razred) oz. 1,83 
€ (6.-9. razred) in ne 3,17 €  oz. 3,72 €, kolikor znaša polna tržna cena kosila. V kolikor je vaš predlog, 
da učencem OŠ Hoče ukinemo kosila in prepustimo telovadnico rekreativnim športnikom, ga podate 
uradno. Povem pa vam, da bom naredil vse, da bodo otroci imeli kosilo še naprej. Vsi rekreativci bomo 
pa morali počakati.  
 Vedno bom dal prednost selekcijskim športom (od najmlajših do U19), ki se izvajajo v naši Občini in jih 
sofinanciramo. V VŠD in telovadnicah izvajajo programi športa od najmlajših naprej. Programe izvaja, 
kot ste sami ugotovili: 

• OK Hoče (U9 - 14, U11 – 13, U13 – 13, U15 – 14, U17 – 12, U19 – 12, člani – 13, veterani, 
odbojka na mivki – 6 selekcij, skupaj 188 članov, od tega 128 članov, ki tekmujejo v 
tekmovalnem sistemu NŠZ) 

• OK Formis (šolska odbojka – 12, U9 - 12, U10 – 12, U12 – 12, U13 – 12, U14 – 12, U16 – 12, 
U18 – 12, člani – 12, veterani, odbojka na mivki – 3 selekcije, skupaj 208 članov, od tega 159 
članov, ki tekmujejo v tekmovalnem sistemu NŠZ) 

• JK Apolon Maribor-Hoče (judo vrtec – 10, judo šola 1 – 10, judo šola 2 – 14, mlajši 
dečki/deklice – 8, rekreacija, skupaj 57 članov, od tega 8 članov, ki tekmujejo v tekmovalnem 
sistemu NŠZ) 

• Nogometna šola ROHO-Slivnica (U7 – 28, U8 – 10, U9 – 34, U10 – 13, U11 – 28, U13 – 40, U15 
– 46, U17 – 15, člani 46, veterani, rekreacija, skupaj 321 članov, od tega 121 članov, ki 
tekmujejo v tekmovalnem sistemu NŠZ) 

• Teniški klub Hoče (8 selekcij, skupaj 173 članov) 

• Košarkarski klub Slivnica (3 selekcije, skupaj 36 članov). 



 Torej v telovadnicah trenira 983 otrok, večinoma naših občanov. Povem vam, da bom še naprej 
podpiral dvig sredstev za šport, saj je le-ta izjemnega pomena za telesni in psihični razvoj ter zdravje 
mladih. Poleg navedenih terminov, otroci trenirajo tudi v Multisport areni v Rogozi – več o tem spodaj. 
Poleg zgoraj navedenih se izvaja tudi: 

- Joga – 3x tedensko (VŠD mala dvorana) 
- Plesna dimenzija - plesne vaje za otroke; 1x tedensko (VŠD mala dvorana) 
- Pilates in aerobika; 2x tedensko (VŠD mala dvorana) 
- Vadba za zdravo hrbtenico; 3x tedensko (VŠD mala dvorana) 
- Aerobika – zumba; 2x tedensko (OŠ FLV Slivnica) 

 
Torej ne trenirata le OK Hoče in OK Formis, g. Meglič. 
 
V preteklih 7 letih smo za športne programe namenili spodaj navedena sredstva (verjetno jih poznate, 
vsaj zadnji 2 leti, saj ste potrdili zaključne račune zadnji 2 let): 

- 2015; 146.718,83€, od tega 53.400€ za delovanje športnih društev 
- 2016; 250.868,20€, od tega 62.278€ za delovanje športnih društev 
- 2017; 217.101,58€, od tega 72.460€ za delovanje športnih društev 
- 2018; 260.792,38€, od tega 80.000€ za delovanje športnih društev 
- 1019; 387.543,68€, od tega 85.000€ za delovanje športnih društev 
- 2020; 259.819,95€, od tega 90.000€ za delovanje športnih društev 
- 2021; 358.706,20€, od tega 95.000€ za delovanje športnih društev 

  
3.Kjer sem se ustavil je rekreacijski športni park Rogoza. Zakaj se bo namenilo dobrih 71.000€? A ni 
lastnik tega objekta podjetje Lunta Inženiring, kateremu je občina že v lanskem letu namenila preko 
7.700€.?? in od novembra 2018 do danes 23.261,00 EU.   
Vir: https://erar.si/placnik/76597/prejemnik/37578308/#transakcije  
https://www.multisportarena.si/kontakt/ 
Prosim za razlago. 
  
Lastnik Športnega parka Rogoza je Občina Hoče-Slivnica, kjer se ne nahaja samo Multisport arena 
temveč tudi slačilnice, ki jih uporabljajo NK Roho in NK Maribor z nogometnimi igrišči, košarkarsko 
igrišče, odbojka na mivki in otroška igrala. V ŠP Rogoza stoji tako kot ste navedli tudi Multisport arena, 
ki je nastala kot projekt JZ partnerstva, skladno z Zakonom o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10, 75/12, 47/13 – ZDU-1G, 50/14, 90/14 – 
ZDU-1I, 14/15 – ZUUJFO in76/15), Uredbo o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Uradni list RS, št. 34/11, 42/12, 24/13 in 10/14) in Odlokom o proračunu Občine Hoče-
Slivnica za leto 2016 (MUV, št. 2/2016). Skladno z razpisom in kasneje pogodbo, ima občina 10 
terminov na teden in mesečno najemnino 300€, torej smo zaračunali od leta 2017 - 16.800 €. Kot sem 
navajen iz vaše strani, pa pokažete le pol resnice g. Meglič… Poleg 10ih terminov na teden, smo na 
predlog NK Rogoza in NK Slivnica dokupili termine, da lahko izvajajo kvaliteten program za najmlajše, 
kar je bilo potrjeno v proračunih 2022, 2021, 2020, 2019 (Odlok o proračunu Občine Hoče - Slivnica za 
leto 2022 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 8/2021, 20/2021, 29/2021, 44/2021, 67/2021); Odlok o 
proračunu Občine Hoče - Slivnica za leto 2021 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 8/2021, 20/2021, 
29/2021, 44/2021, 54/2021 in  67/2021); Odlok o proračunu Občine Hoče - Slivnica za leto 2020 
(Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2020 (Uradno glasilo slovenskih občin, št . 16/2019, 
29/2019, 43/2019, 51/2019, 5/2020, 27/2020 , 41/2020 in 70/2020), Odlok o proračunu Občine Hoče 
- Slivnica za leto 2019 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 16/2019, 29/2019, 43/2019 in 51/2019) in 
kar je bilo razvidno tudi v zaključnih računih Zaključni račun za leto 2020 (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 26/2021) in Zaključni račun za leto 2019 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 26/2020). V 
kolikor vas to moti, dajte predlog amandmaja, da se ta sredstva namenijo za enega vaših mnogih 
predlogov in odvzamejo naši nogometni šoli ROHO-Slivnica. Povem pa vam, da bom uporabil vse svoje 
znanje in spretnosti, da otrokom ne boste vzeli športa! 

https://erar.si/placnik/76597/prejemnik/37578308/#transakcije
https://www.multisportarena.si/kontakt/


V Multisport areni tudi izvajajo šport DU Občine Hoče-Slivnica. V skladu z Nacionalnim programom 
športa v RS smo dolžni zagotavljati brezplačno vadbo občanom, starejšim od 65 let. Zakaj ste proti 
temu, da bi se upokojenci 1x tedensko udejstvovali športa? Vse občane, tako upokojence, kot najmlajše 
jemljem kot enakovredne občane/ke vsem ostalim. Ne razumem, zakaj vas to moti? 
 
Skladno s predlogi KS Rogoza, pa smo v proračun umestili naslednje postavke: 

- 0810210 Športni park Rogoza    15.600 € 
Od leta 2018 naprej občina zaračunava najemnino za objekte v Rogozi. Posledično bo občina prevzela 
tudi plačevanje tekočih stroškov. Prejeta najemnina se vrača v objekte kot investicijsko vzdrževanje. 
 

-  0810218 Vzdrževanje otroških igral       5.000 € 
Občina Hoče-Slivnica ima v lasti igrišča z postavljenimi igrali za katere je potrebno zagotoviti, da so v 
skladu z veljavnimi standardi ter da ima izdelano knjigo igrišč s planom vzdrževanja. zato so sredstva 
namenjena za izdelavo knjige igrišč ter za manjša vzdrževalna dela.  
 

-  0810219 Športni park Rogoza - investicije          51.000 € 
Sredstva so namenjena za urejanje športnega parka Rogoza. Sprva za ureditev idejne zasnove, kjer se 
bo predvidelo celotno ureditev objekta, ki bo zajemal ureditev ograje, odra, tribune, reflektorje, 
ogrevanje, fasade, oklice ipd. 
 
 Spet gre za neznanje ali politikanstvo g. Meglič? V proračunih in rebalansih 2021, 2022 so bila sredstva 
potrjena, kar ste tudi vi potrjevali. Res na zadnjem niste zanj glasovali in tudi proti niste bili. Zdaj pa ste 
vse pozabili? 
  
G. Meglič, ugotavljam, da ste s prestopom v stranko Naša dežela, postali politično zelo aktivni v 
negativnem smislu. Pa naj konkretiziram svojo izjavo: 
 
- Na 19. redni seji dec 2021, kjer smo obravnavali rebalans proračuna 2021 in 2022, niste podali niti 
enega amandmaja, kot bi to storil resen človek oz. politik, ampak ste konkretne predloge prebrali pri 
pobudah in vprašanjih, kar je sramotenje tistih, katerih predloge ste prinesli. Ker vas nimam za 
neumnega vidim to kot iskanje razdora. Vam je jasno, da z zgoraj napisanim kritizirate šport najmlajših, 
selekcijski šport, športno udejstvovanje upokojencev. Poskušate vzpostaviti razdor med 
izobraževalnima zavodoma oz. zavodom in ustanoviteljem? 
 
-Na isti seji ste govorili o participativnem proračunu (mislim, da ste ga imenovali participatorni), v tem 
mailu, pa vas moti, da je OU Občine Hoče-Slivnica, upoštevala njihove želje in želje treh nogometnih 
klubov, ki želijo boljše pogoje, skupaj s člani KS Rogoza za 321 otrok, ki trenirajo nogomet? Ne gre samo 
za 321 otrok, gre tudi za njihove starše, brate, sestre, sorodnike, , ki jih z veseljem spremljajo. Zakaj vas 
moti OK Hoče in OK Formis, kjer trenira 400 otrok, zakaj JK Apolon Maribor, kjer trenira  57 otrok. Dobili 
smo lep nizkoenergijski vrtec Hoče, zato v času gradnje telovadnica ni bila na voljo rekreativnim 
športnikom. V OŠ Dušana Flisa Hoče pridobivamo novo kuhinjo, jedilnico, sanitarni blok, 4 učilnice…, 
zato tudi letos ni prostora v telovadnici za rekreativne športnike. Zelo podpiram in se zavedam 
pomembnost rekreacijskega športa. Moja prioriteta pa je, tudi zato, ker sem starš, odlično in cenovno 
ugodno kosilo za naše drage osnovnošolce. Pomembnost investicije je večkrat poudarjala tudi vaša 
strankarska kolegica ga. Jelena Paulinič Frangež. Pozanimajte se pri njej, če meni ne verjamete, da gre 
za pomembno investicijo za otroke, zaposlene, kuharje in starše otrok (vsak dan vemo, da so v šoli 
dobili zdrav in kakovosten obrok). 

 4.Sprašujem tudi pravno statutarno komisijo, odbor za negospodarske dejavnosti, če je spet 
spregledal 22.člen - Poslovnika? glejte prilogo.. 

Letni program športa v Občini Hoče-Slivnica za leto 2022 je pripravljen skladno Odlokom o proračunu 
Občine Hoče-Slivnica za leto 2022 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 8/2021, 20/2021, 29/2021, 



44/2021, 67/2021) in predstavlja dokument, s katerim so opredeljene naloge in smernice, ki prispevajo 
k uveljavitvi in razvoju športa. V njem so  zajeti posamezni programi, njihov obseg in potrebna finančna 
sredstva. Skladno z 22. členom poslovnika se lahko takšen dokument sprejme tudi na korespondenčni 
seji, saj v tem primeru ne gre za proračun, zaključni račun, splošni akt, s katerimi se predpisujejo 
občinski davki ali druge dajatve iz katerih izhajajo finančne obveznosti občine. Pri tem naj posebej 
poudarimo še, da so sredstva za letni program športa zagotovljena v proračunu za leto 2022, zato ne 
gre za nobene nove finančne obveznosti občine, ampak zgolj za izvrševanje že sprejetega proračuna, 
zato je seveda sprejem tega dokumenta na dopisni seji povsem zakonit. 
 
Spoštovani g. Meglič, naj vam citiram programska izhodišča naše dežele (vir: 
https://nasadezela.si/program/ ) 

»Stranka NAŠA DEŽELA je s svojim programom drugačna pot za Slovenijo danes. Je 
stranka, ki spoštuje vsa različna mnenja. Stranka, ki ima poslanstvo povezovanja in bo s 
solidarno, socialno politiko vsakemu državljanu omogočila, da postane ponosen in 
odgovoren del naše družbe.« 

 Vi ne spoštujete mnenj drugih občinskih svetnikov(morda tudi svojega ne?), ki so potrdili proračune, 
v katerih so natančno opredeljena sredstva in investicije, o katerih pišete. Še več, s tem zapisom jih 
zaničujete, da le potrjujejo oz. so le nekakšen »glasovalni stroj«. Naj vas citiram: »…je več kot očitno in 
se ponovno izkazuje, da nekateri člani in članice OS samo potrjujete pripravljena gradiva, ki so bila 
pripravljena v zelo ozkih krogih in na katera ne morete dajati kakršnekoli vsebinske pripombe oz. 
dopolnitve ali drugačne prerazporeditve sredstev.« Svetniki le potrjujejo dokumentacijo, v katerem je 
razporeditev sredstev do evra oz. centa enaka soglasno potrjenemu proračunu. G. Meglič ste hudobni 
ali ne poznate gradiv in svojih predhodnih odločitev? 
 
Vi tudi ne spoštujete mnenj OŠ Dušana Flisa Hoče z ravnateljem g. Veličkim na čelu in Sveta zavoda 
OŠ Hoče, ki pripravijo temeljite in odgovorne predloge (tudi izgradnje nove kuhinje in jedilnice). 
 
Vi ne spoštujete dela športnih delavcev, trenerjev, predvsem OK Formis in OK Hoče, ki jih kot edine 
izpostavljate kot problem. 
  
Spoštovani g. Meglič, osebno poznam dr. Aleksandro Pivec in jo tudi zelo cenim, saj sva sodelovala že, 
ko je bila direktorica Znanstveno-Raziskovalnega središča Bistra Ptuj. Žal (za vse, ki smo z ZRS Bistro 
sodelovali) je odšla za državno sekretarko v Ljubljano, kar pa je bila pridobitev za vse državljanke in 
državljane Slovenije. Moje osebno mnenje je tudi, da je velika škoda za Slovenijo, da ni več ministrica.  
  
Naj pa vam še citiram izsek, ki govori o športu, tudi kulturi iz programa stranke Naša dežela: 

»Kultura, šport, podjetništvo so v sodobnem svetu v veliki soodvisnosti in si medsebojno 
pomagajo. Izvozniki dobro vedo, da so v sodobni družbi kultura, šport in gospodarstvo 
neločljivo povezani in sinergični. Gospodarstvo iz njih črpa moralne, etične normative in 
vrednote, šport in kultura pa od gospodarstva na ustrezen način in ob podpori ustreznih 
davčnih vzpodbud dobita sredstva ter z njimi možnosti za ustvarjanje, nove koncepte in 
zlasti nove miselne vzorce. Predvsem pa sta šport in kultura naša največja ambasadorja, 
zato moramo v njiju tudi vlagati, ne samo žeti njunih uspehov. Naš cilj je, da Slovenija v 
naslednjih šestih letih postane država s privlačno in ugodno davčno politiko za šport, 
kulturo in digitalne valute. 

S turizmom, usmerjenim v šport in aktivno življenje, s šolstvom in z gospodarskimi 
aktivnostmi, s podporo medicine in fizioterapije bomo postali novi dom rekreativnih in 

https://nasadezela.si/program/


vrhunskih domačih in tujih športnikov, umetnikov in podjetnikov, ki zdaj bivajo in plačujejo 
davke v tujini.« 

Prosim, vzemite si čas in preberite ta izsek iz programa stranke Naša dežela, potem še 1x preberite kaj 
ste zapisali. Če boste razumeli moj zapis in svoj zapis, verjamem da boste uvideli, da takšna 
politikantska dejanja niso primerna za izvoljene občinske svetnice in svetnike, ne glede na dejstvo, da 
niste bili izvoljeni, ampak nadomeščate svetnico, ki je odstopila. Upam in verjamem, da nespoštovanje 
mnenj, razdor in nesolidarnost niso načela stranke Moja dežela, ampak le zdrs enega izmed članov.  
 
Torej glede na zgoraj zapisano, vam polagam na dušo, da se opravičite svetnicam, svetnikom, Občinski 
upravi Občine Hoče-Slivnica z direktorico Metko Meglič na čelu, svetu zavoda OŠ Dušana Flisa Hoče in 
g. ravnatelju Alojzu Veličkemu, vsem športnim društvom v Občini, njihovim članom, pripadnikom in 
simpatizerjem ter članom Statutarno pravne komisije in predsedniku izr.prof.dr. Alešu Kobalu. Sam pa 
opravičila ne potrebujem. 
  
Glede na dejstvo, da je vaš zapis posredni napad na šport občine Hoče-Slivnica ter se tiče tudi 
sodelovanje OŠ Hoče in Občine, bo ta odgovor poslan tudi v vednost športnim društvom in OŠ Dušana 
Flisa Hoče. Vedite pa, da bom, kot župan branil šport in vse športnike v naši občini in bom naredil vse, 
da ga politikanti ne bodo uničili. 
  
Vse dobro. 
 
dr. Marko Soršak, univ.dipl.gosp.inž. 
Župan 

E: marko.sorsak@hoce-slivnica.si 
T: (02) 616 53 20; M: +386 (0)40 298 339 
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